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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Változatlanul az alapítványi rendszert tartja-e 
kívánatosnak a felsőoktatásban?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

 

Dr. Völner Pál volt igazságügyi miniszterhelyettes, államtitkár, miniszteri biztos, valamint jelenlegi 
országgyűlési képviselő ellen vezető beosztású hivatalos személy által bűnszövetségben, 
üzletszerűen és folytatólagosan elkövetett hivatali vesztegetés elfogadásának bűntette miatt 
folyamatban lévő büntetőeljárásban a gyanú szerinti tettestársa, a jelenleg is letartóztatásban lévő 
Dr. habil Schadl György PhD,  a Magyar Bírósági Végrehajtói Kar elnöke közreműködésével a 
nyilvánosságot kapott iratok tanúsága szerint nemcsak az igazságszolgáltatásba vetett közbizalmat 
rengették meg súlyosan, hanem a tevékenységük egyéb területekre is kiterjedt,  így jelenlegi 
tudomásunk szerint az egyetemi oktatást is károsan érinthette a jogtalan magatartásuk. 

Nagyon súlyos probléma, ha egy kormány igazságügyi államtitkárával, illetve az adott kormány 
által kialakított bírósági végrehajtói kar elnökével szemben ilyen gyanú fogalmazódik meg, de talán
még súlyosabb, ha jól láthatóan tovább gyűrűzik tőlük az intézményesített korrupció a kormány 
által felügyelt egyéb területeken is.

Nem állíthatom persze, hogy ez meglepetésként ért minket, hiszen az elmúlt 12 év másról sem szólt,
mint a korrupcióról, az viszont valóban érdekes fejlemény, hogy ezt már az ügyészség sem tudta 
tovább leplezni. Mielőtt ebben annak a bizonyítékát látná, hogy a Soros György által irányított 
álcivil szervezetetek és a nemzetáruló ellenzék állításaival szemben Polt Péter úgy teszi a dolgát, 
hogy annak nincsen párja kerek e világon, szeretném felhívni a figyelmét arra, hogy más ügyben 
hallgatták le Schadl Györgyöt, és ha már lehallgatták, és ha már e felvételeken Völner Pállal is 



 
beszélt, és ha már ezek Völner Pál megvesztegetését bizonyítják, akkor azért nehéz lett volna elásni 
e felvételeket. Tehát nem a legfőbb ügyészi akarat, hanem a véletlen miatt került sor Völner Pál 
meggyanúsítására, már amennyiben véletlennek tekinthető, hogy az Orbán-kormány egy tagja 
visszaél a hatalmával, és a saját kormánya által kialakított rendszerrel, amelyet gyakorlatilag az 
ilyen visszaélésekre kalibráltak.

Nem tudok másképp tekinteni az ún. egyetemi alapítványi rendszerre sem, amelyet a jelen 
tudomásunk szerint eleve korrupcióval fertőzött kormányzati, illetve az azzal összefonódott 
gazdasági szereplőkkel szeretne az irányítása alatt tartani a választók esetleges kormányváltást 
kívánó döntése ellenére is.

Külön kiemelem, hogy a korrupcióval a gyanú szerint érintett Igazságügyi Minisztérium vezetője a 
Miskolci Egyetem kuratóriumi elnöke, míg a közigazgatási államtitkára a jogi kar oktatója, míg 
Völner Pál a tárca volt miniszterhelyettese, államtitkára és miniszteri biztosa. 

A fentiekre figyelemmel kérem, hogy szíveskedjen válaszolni, hogy a kormányzati tisztségviselők, 
és a velük vélhetően társtettesi minőségben bűncselekményt elkövető személyek kérésére vizsga 
nélkül érdemjegyet szerző kormányzati és más személyek, valamint az ehhez segítséget nyújtó 
egyetemi oktatók jogellenes tevékenysége miatt változatlanul az alapítványi rendszert tartja-e 
kívánatosnak a felsőoktatásban, illetve szükségesnek tartja-e a kormányzat súlyos érintettsége miatt 
a felsőoktatás átvilágítását a további jogsértéseket megelőzendő, valamint az IM teljes átvilágítását 
a korrupciós gyanú miatt, különös tekintettel pl. a titkos információgyűjtés engedélyezésnek 
jogellenes "kiszervezésére".

 

Várom válaszát!

2  


